
04/2020

ACTA TELEMÀTICA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE      ﾧ  
DE L'AJUNTAMENT CELEBRADA EL DIA 15 DE SETEMBRE DE 2020

De forma telemàtica i  a través  del  servei  de videoconferència LOCALRETMEET, essent les 
dinou hores del dia quinze de setembre de 2020, sota la presidència de l’Il.ltre. Sr. Alcalde Josep 
Lara Tristante, es constitueix el Ple de l'Ajuntament a l'efecte de celebrar sessió ordinària en 
primera convocatòria.

Assisteixen telemàticament a l'acte els Regidors el Sr. Marc Sensada i Rusiñol, la Sra. Àngels 
Arasa i Uriach, el Sr. Antonio Morales i Calderón, el Sr. Ferran Sayes i Jato i la Sra. Silvia 
Campoy Curriu. 

Excusa la seva assistència la regidora, Sra. Olga Saus i Marginet.

Actua  com a  Secretària de la Corporació N’Elizabeth Benítez Vilajuana. 

Comprovat que el quòrum d'assistència acompleix allò que disposa l'article 98.c) del Decret 
legislatiu  2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya, el  Sr. Alcalde obre la sessió.

Motivació del caràcter telemàtic de la sessió

Atesa la modificació del article 46 de la llei 7/1985 de 2 d’abril de bases del règim local, segons 
disposa la disposició final 2ª del real decret-llei 11/2020 de 31 de març, pel qual s’adopten 
mesures urgents complementàries en l’àmbit social i econòmic per fer front al COVID-19, es 
permet celebrar sessions i adoptar acords a distància per mitjans electrònics i telemàtics quan 
concorrin situacions excepcionals de força major, de greu risc col·lectiu, o catàstrofes públiques 
que  impedeixin  o  dificultin  de  manera  desproporcionada el  normal  funcionament  del  règim 
presencial de les sessions dels òrgans col·legiats de les Entitats Locals.

Entenent que s’escau aquesta situació excepcional a l’apreciar l’excepcionalitat dels moments 
que estem vivint  vist  el  Real  Decret  492/2020,  de 24 d’abril,  de pròrroga del  Reial  Decret  
476/2020 de 27 de març, pel qual es declara l’estat d’alarma per a la gestió de la situació de la  
crisis sanitària ocasionada pel COVID-19, l’alcalde-president de la corporació creu convenient 
fer ús de les disposicions de l’esmentat article 46.3 i convocar aquest Ple mitjançant el servei 
de  videoconferència  LOCALRETMEET,  l’ús  del  qual  va  ser  aprovat  pel  decret  d’alcaldia 
10/2020, de 3 d’abril.

1.- ACORD D’APROVACIÓ DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DEL PLE ORDINARI DE DATA 
16 DE JUNY DE 2020 I DE L’ACTA DEL PLE EXTRAORDINARI DE DATA 28 DE JULIOL DE 
2020

Es sotmet a la consideració del Ple de la Corporació el redactat de l’acta del ple ordinari de  
data 16 de juny de 2020, i de l’acta del ple extraordinari de data 28 de juliol de 2020.

Sotmesa la proposta a votació el Ple de la Corporació, per unanimitat dels assistents,  amb 4 
vots a favor dels regidors de Junts per Catalunya-Guardiola de Berguedà, i 2 dels regidors de 
l’Agrupació d’Electors de Guardiola, acorda:
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Únic.- Aprovar per unanimitat i sense esmenes, el redactat de l’acta del ple ordinari de data 16 
de juny de 2020, i de l’acta del ple extraordinari de data 28 de juliol de 2020.

2.- ACORD APROVANT L’ENCOMANA DE GESTIÓ A LA DIPUTACIÓ DE BARCELONA PER 
LA GESTIÓ INFORMATITZADA DE LA NÒMINA DELS EMPLEATS DELS ENS LOCALS 
(AGINEEL)

La Diputació de Barcelona, en el marc de les competències atribuïdes per la Llei 7/1985, de 2 
d’abril, reguladora de les bases de règim local i per la Llei 8/1987, de 5 d’abril, municipal de 
règim llei Municipal i de règim local de Catalunya, aprovat per Decret Legislatiu 2/2003, de 28 
d’abril) facilita assistència tècnica i material en la confecció de la nòmina dels empleats dels ens 
locals de l’àmbit territorial de Barcelona, per tal de donar suport a les entitats locals en aquelles 
funcions  de  la  gestió  dels  recursos  humans  que  requereixin  un  constant   creixent  esforç 
d’adequació tat tècnic com tecnològic.

L’Ajuntament de Guardiola de Berguedà va sol·licitar  a la  Diputació de Barcelona,  dins del 
catàleg de serveis dels ens locals, l’encomana de la gestió informatitzada de la nòmina dels 
empleats de l’Ajuntament de Guardiola de Berguedà.

La Diputació de Barcelona, un cop valorada i estudiada la petició, va emetre en data un informe 
de viabilitat favorable de l’encomana de gestió.

Atès que l’òrgan competent per l’adopció de present acord és el Ple de l’Ajuntament.

Es proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents,

ACORDS

Primer.-  Aprovar  l’encomana  de  gestió  informatitzada  de  la  nòmina  dels  empleats  de 
l’Ajuntament de Guardiola de Berguedà, a la Diputació de Barcelona.

Segon.- Aprovar el conveni-tipus sobre l’assumpció de la gestió informatitzada de la nòmina 
dels empleats dels ens locals (AGINEEL) per la Diputació de Barcelona.

Tercer.- Facultar al Sr. Alcalde per la signatura dels documents i acords que siguin necessaris 
per la formalització dels presents acords.

Quart.- Notificar el present acord a la Diputació de Barcelona.

Sotmesa la proposta a votació, és aprovada per unanimitat dels assistents, amb 4 vots a favor 
dels regidors de Junts per Catalunya-Guardiola de Berguedà, i 2 dels regidors de l’Agrupació 
d’Electors de Guardiola.

En el torn de debat el Sr. Alcalde informa que ja fa anys que es demanava poder disposar  
d’aquest  servei  i  aquest  any  la  Diputació  de  Barcelona  ens  l’han  concedit  i  ara  se’ls  fa  
l’encomana de gestió.

3.- MOCIÓ PER A LA SUFICIÈNCIA FINANCERA DELS ENS LOCALS

La crisi  generada per la pandèmia de la Covid-19 ha posat a prova també la capacitat de  
resposta de la nostra societat.  La ciutadania,  els sectors socials i  econòmics,  les entitats i  
també les institucions hem hagut d’afrontar situacions per les quals no estem preparats.

Als ajuntaments, en ser la primera porta d’accés de la ciutadania i, alhora, l’administració més 
propera per a conèixer i donar resposta a les necessitats de les nostres veïnes i veïns, se’ns ha 
posat  a  prova una vegada més en situacions d’emergència  i,  aquesta vegada,  de manera 
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generalitzada a tot el país. Tant els electes com les treballadores i treballadors públics hem 
actuat amb esperit de servei en benefici de les nostres respectives comunitats locals.

Però la crisi  no ha acabat, i  arriben altres situacions que ens exigeixen estar preparats per 
afrontar-les. Tant en la resposta inicial com ara, que ens cal aplicar mesures urgents per a la  
recuperació social i  econòmica, la pandèmia ha posat en evidència la fragilitat dels mitjans 
locals, la manca d’eines per afrontar-ho i l’escassetat de recursos econòmics i financers per a 
poder assumir les solucions de futur amb garanties.

La llei  d’estabilitat  pressupostària de l’any 2012 i  la  limitació que imposava en la regla  de  
despesa i la LRSAL del 2013, van ser la resposta legislativa de l’Estat espanyol a les mesures 
d’austeritat imposades a nivell Europeu per l’anterior crisi econòmica. Al cap dels anys, s’ha 
evidenciat que qui millor ha complert aquelles mesures han estat els ens locals. El compliment  
dels objectius de dèficit, la limitació de l’endeutament, l’aplicació de mesures econòmiques i  
financeres, s’han aplicat a les hisendes locals. Però aquest compliment modèlic, no serveix per 
a donar resposta a l’actual crisi. I menys si no podem disposar ni tan sols dels propis recursos 
que els ajuntaments hem acumulat gràcies a la bona gestió i en compliment de la normativa  
abans citada.

Per  tal  que  els  ens  locals  puguem afrontar  amb garanties  nous  rebrots  de  la  pròpia  crisi  
sanitària però, a la vegada, també puguem aplicar les imprescindibles mesures efectives per la 
inclusió social i la reactivació econòmica, així com pel sobreesforç i la greu tensió que viuen les 
hisendes locals degut a la pandèmia, ens calen nous instruments legislatius i econòmics que 
ara no tenim. Eines per a fer front a la conjuntura inicial, però també estructural que enforteixin  
les administracions locals de cara al futur.

La suficiència financera dels ens locals és un principi present en tots els ordenaments jurídics 
que garanteix els recursos necessaris per a fer front a les competències pròpies i els serveis 
impropis  que  es  presten  habitualment,  i  més en  crisis  com la  que  estem patint.  Al  costat  
d’aquest  principi,  hem de reivindicar  també l’autonomia  local.  Més enllà  de  l’harmonització 
financera  de  totes  les  administracions  i  fixar  en  coresponsabilitat  les  limitacions  que 
corresponen, no se’ns poden imposar més tuteles que ens limitin l’administració dels recursos 
dels ens locals, que no deixen de ser de la ciutadania, i que s’han d’enfocar a les necessitats  
urgents de la pròpia ciutadana.

En aquest context i amb les dificultats normatives actualment vigents en l’ordenament jurídic 
que obliguen als Ajuntaments a l’equilibri  pressupostari,  el Govern de l’Estat i la FEMP van 
signar un acord, el passat 4 d’agost,  per  “contribuir des dels municipis a desenvolupar una  
mobilitat  sostenible,  l’Agenda Urbana i  polítiques de cures i  suport  a  la cultura” que es va 
plasmar normativament en el Reial Decret llei 27/2020, de 4 d’agost, de mesures financeres, de 
caràcter extraordinari i urgent, aplicables a les entitats locals. Les propostes que s’incorporen 
en  aquest  acord  i  en  el  posterior  Reial  Decret  Llei,  malgrat  que  posen  a  disposició  dels  
Ajuntaments recursos econòmics,  ho fan establint  unes condicions que no s’adeqüen a les 
reivindicades del municipalisme català. Enlloc de facilitar l’ús de romanents de tresoreria per a 
despeses generals per part dels ajuntaments, se n'estableix la transferència voluntària de la 
seva totalitat, com a préstec, a l'Administració General de l'Estat, que el retornarà en un termini  
de quinze anys a partir de 2022. Com a contrapartida, s'habilita un crèdit extraordinari de 5.000 
milions d'euros al qual només tindran accés, en proporció a l'aportació que facin a l'Estat, els 
municipis que transfereixin els seus romanents, amb els riscos de liquiditat que això els podrà 
comportar, flexibilitzant únicament la regla de la despesa per a l’any 2020, i generant un greuge 
respecte als municipis que no disposen en l’actualitat de romanents.

Coneixedors de què el Reial Decret Llei 27/2020 ha de passar el tràmit parlamentari, l’Alcalde 
proposa al Ple de l’Ajuntament de Guardiola de Berguedà, l’adopció dels següents ACORDS:

PRIMER.- Manifestar el rebuig de l’Ajuntament de Guardiola de Berguedà a l’acord signat per la 
FEMP i el Govern de l’Estat, el dia 4 d’agost, “per contribuir des dels municipis a desenvolupar  
una mobilitat sostenible, l’agenda urbana i polítiques de cures i suport a la cultura”,  i instar el 
Govern de l’Estat i  els grups parlamentaris a recollir  les reivindicacions financeres dels ens 
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locals en els termes d’aquesta moció, tot i garantint el crèdit extraordinari per a la recuperació 
econòmica i social de les entitats locals amb una dotació mínima a fons perdut de 5.000M€. 

SEGON.- Emplaçar  el  Govern  de  l’Estat  Espanyol  a  flexibilitzar  la  regla  de  despesa  i  a 
modificar  la  llei  2/2012  d’estabilitat  pressupostària,  per  així  donar  més  marge  a  les 
administracions locals en la resposta a la present crisi.

TERCER.- Reclamar al Govern de l’Estat que permeti que les administracions locals puguin 
disposar del superàvit de l’any 2019 i dels romanents acumulats per a destinar-los a mesures  
per a la reactivació socioeconòmica de les respectives comunitats locals. A la vegada, que es 
garanteixi  l’accés  dels  ens  locals  que  no  tinguin  aquesta  possibilitat  al  crèdit  estatal 
extraordinari  anunciat per a la recuperació econòmica i social de les entitats locals i  evitar, 
d’aquesta forma, municipis de segones velocitats. 

QUART.- Instar  el  Govern  de  la  Generalitat  a  crear  un  fons  de  cooperació  extraordinari  
incondicionat per als ens locals. Aquest fons hauria d’estar dotat amb un mínim de 150 milions  
d’euros l’any 2020 i  la mateixa quantitat per a l’any 2021, amb l’objectiu de donar resposta, des 
de  l’administració  més  propera  al  ciutadà,  a  les  mesures  necessàries  per  reactivar  les 
economies locals i atendre les noves necessitats socials que ha generat la pandèmia.

CINQUÈ.- Apel·lar al Govern de la Generalitat per a què es quantifiquin, conjuntament amb les 
entitats municipalistes, les despeses a què han hagut de fer front les administracions locals, per  
serveis impropis derivats de la pandèmia i per les noves regulacions i plans de desconfinament  
que s’han regulat durant aquests mesos. L’objectiu d’aquesta quantificació és que s’habiliti la 
corresponent línia de compensació econòmica a les administracions locals d’unes despeses 
que no els corresponen.

SISÈ.- Sol·licitar al Govern de l’Estat, al Congreso de los Diputados, al Govern de la Generalitat  
i al Parlament de Catalunya que es reguli per Llei l’obligació que qualsevol nova regulació ha 
d’anar acompanyada d’una avaluació d’impacte competencial i econòmic en els ens locals i, si 
és el cas, les mesures compensatòries.

SETÈ.-   Comunicar l’aprovació d’aquesta moció al Govern de la Generalitat, al Parlament de 
Catalunya, perquè ho traslladin als grups parlamentaris, al Govern de l’Estat Espanyol, a la 
FEMP i al Congreso de los Diputados, per fer-ho arribar també als seus grups parlamentaris. 
Finalment, comunicar-ho també a l’Associació Catalana de Municipis (ACM) i a la Federació de 
Municipis  de  Catalunya  (FMC)  per  a  poder  fer  el  seguiment  del  suport  de  les  mesures 
proposades en les administracions locals del nostre país.

Sotmesa la proposta a votació, és aprovada per unanimitat dels assistents, amb 4 vots a favor 
dels regidors de Junts per Catalunya-Guardiola de Berguedà, i 2 dels regidors de l’Agrupació 
d’Electors de Guardiola.

En el torn de debat el Sr. Alcalde informa que des del Govern de Madrid es va proposar que el 
Govern es quedaria el romanent dels Ajuntaments, retornant-lo amb petites aportacions al llarg 
dels anys. Amb aquesta moció es deixa palès que els Ajuntaments no hi estem d’acord i volem 
que se’ns alliberi i més en un moment de crisis com en el que ens trobem. Ara sembla que 
aquesta moció ha quedat paralitzada però els sembla oportú seguir-la mantenint per fer força 
que els Ajuntaments volem gestionar els nostres diners.

El  Consell  de  Ministres  vol  proposar  que  als  anys  2020  i  2021  s’alliberin  les  traves 
administratives i els ajuntaments puguin alliberar el romanent, però caldrà veure els propers 
dies a veure com evoluciona.

4.-  DONAR COMPTE DELS  DECRETS  D’ALCALDIA NÚM. 24/2020,  25/2020,  26/2020, 
27/2020,  28/2020,  29/2020, 30/2020 I 31/2020

4

C
od

i V
al

id
ac

ió
: D

9X
ZH

JZ
PP

YT
T5

C
D

M
N

TP
TT

T3
PY

 | 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//g

ua
rd

io
la

de
be

rg
ue

da
.e

ad
m

in
is

tra
ci

o.
ca

t/ 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 4
 d

e 
9 



El Ple de l’Ajuntament, es dóna per assabentat dels citats Decrets.

5.- DONAR COMPTE DELS ACORDS ADOPTATS PER LES JUNTES DE GOVERN NÚMS. 
8/2020, 9/2020, 10/2020, 11/2020 ,12/2020 I  13/2020

El Ple de l’Ajuntament, es dóna per assabentat dels citats acords adoptats per la Junta 
de Govern. 

6.- INFORMES D’ALCALDIA

El Sr. Antonio Morales informa de les seves regidories, concretament que quan es va obrir la 
piscina es va complir amb tota la normativa fixada per la Generalitat. Que enguany hi va haver 
més de 3000 persones a la piscina al llarg de l’estiu.

Afegeix que s’ha arreglat la teulada de l’Escola Bressol, s’han arreglat moltes voreres, alguna 
fuita i el manteniment dels jardins. 

Informa que el dia 17 tenen reunió amb l’ADF pel replantejament dels camins, que està previst 
que es facin aquest any.

La Sra. Campoy demana quan està previst que s’acabin les obres de la plaça de l’Ajuntament,  
que ja es va parlar amb una anterior ple.

EL Sr. Morales respon dient que encara no se sap quan.

El Sr. Alcalde afegeix que està adjudicat i l’empresa que ho havia de fer, tenia altres feines i no 
ho podia començar abans, i amb el COVID se’ls ha endarrerit la feina.

La Sra. Àngels Arasa informa de les seves regidories:

En primer lloc exposa que des del  mes de juliol  fins ara,  el  banc d’aliments no els  passa 
aliments,  i  és l’Ajuntament  qui  es fa  càrrec de totes les cistelles d’aliments de la  gent  del 
municipi.

Durant la Festa Major i fins ara s’ha pogut fer els actes culturals programats prenent totes les 
mesures que hi havia estipulades i tot ha anat molt bé.

El dia 11 de setembre, no es va anunciar quan es volia, sinó més tard, perquè estaven esperant 
si  hi  havia algun canvi  de mesures,  i  dos regidors i  una altra persona van fer el  canvi  de 
senyera.

Informa també que al setembre del 2019, es va fer una mesa de la pobresa energètica, havia 
quedat molt aturat amb el COVID, no s’arribava a un acord amb l’empresa, però finament  al 
mes de juny es va arribar a un acord, on el 50% l’assumien les companyies i l’altre 50% els  
ajuntaments amb la  Diputació.  Una setmana més tard,  les companyies demanaven que el 
deute acumulat l’havien d’assumir les administracions. Ara torna a estar aturat perquè des de 
les administracions no es pot assumir tot els deute acumulat.

El Sr. Sayes demana quin nombre de famílies són usuàries de la cistella.

La Sra. Arasa respon dient que actualment són 15.

Sr.  Sayes exposa  que  en  relació  amb l’acte  de  l’11  de  setembre,  entén  que  s’adoptessin 
mesures, però considera que la Festa Major es va fer amb el mateix risc i hi va assistir molta  
més gent.
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La Sra. Arasa respon dient que van esperar fins al final a veure si podien fer un acte com el  
dels altres anys, però van fer tard i no ho van poder organitzar bé.
 
En relació al tema d’Endesa, el Sr. Sayes recolza les mesures de força però demana que es 
busquin alternatives a aquestes empreses que l’últim que són és solidàries, catalanes, per no 
dir altres coses.

Sra. Arasa amb això s’ha avançat perquè fins ara estan assumint ells el deutes, de moment no  
s’està abonant res des dels Ajuntaments, pagaran el què ens pertoqui quan s’arribi a un acord,  
no abans.

El Sr. Sayes exposa que comprèn la situació, però que no s’haurien de deixar d‘estudiar d’altres 
alternatives.

El Sr. Sayes demana si hi ha alguna novetat de la tala del Collet.

El Sr. Alcalde respon dient que millor que ho pregunti després als precs i preguntes.

El Sr. Alcalde afegeix que de la Festa Major a ara hi ha hagut canvis, perquè hi ha hagut  
prohibicions de grups de més de 10 persones, i per això es va optar per aquesta via.

El Sr. Sensada informa que en relació a la Festa Major es va fer una programació molt més 
reduïda, amb aforament limitat i control de registre de totes els persones que hi entraven. 

Actualment ja s’ha destruït tot el registre de controls d’accessos, al no haver-hi hagut cap cas  
positiu.

Informa també que s’està treballant amb els propers actes però fins 10 o 15 dies abans no es  
decidirà.

En relació a l’Escola Bressol exposa que s’ha fet un protocol seguint les recomanacions de la  
Generalitat, i  que com que no es poden compartir espais s’ha adaptat una aula de l’Escola  
Bressol com a menjador.

El Sr. Sensada exposa que les subvencions d’entitats sortiran en breu, enguany són uns 10.500 
€.

Afegeix que es va intentar convocar una reunió de comerciants al març però amb el COVID va 
quedar penjada, i properament es farà per parlar de les seves preocupacions. Un dels temes 
que es vol parlar és del tema de les cues els caps de setmana. Es va demanar el tall de la  
carretera els caps de setmana però van rebre queixes per part d’alguns establiments, i  ara es 
vol parlar amb ells i estudiar la millor alternativa.

El Sr. Alcalde informa que aquest any tenien por per l‘obertura de la piscina, però van fer una  
aposta per tirar-ho endavant, la normativa era molt estricte, van tenir molts problemes però va 
funcionar molt bé, era complicat, però se n’han sortit, han hagut de llogar gent extra, per fer el 
control d’accessos, registre d’entrada i control de temperatura. 

Fa un mes van demanar un ajut a la Generalitat PUOSC i els han concedit dues actuacions:

- 79.000 € per canviar el paviment de l’estació, substituir el paviment vermell per un 
paviment més similar al de la Plaça de l’Ajuntament. L’actuació es farà al 2020

- 40.000 € pel cementiri, per arreglar la part més antiga que  està molt deteriorada.  
L’actuació es farà al 2021.

En relació a l’ADF que ja ha comentat l’Antonio, són uns 20.000 €, els diners que ens han  
concedit aquest any.

Afegeix que va sortir una subvenció de camins de la Diputació, ens han donat 25.000 € i estan 
estudiant la possibilitat d’arranjar el camí d’accés al cementiri.
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El Sr. Alcalde recorda que la Generalitat ha tornat a prohibir les concentracions de més de 10 
persones i mentre segueixi aquesta prohibició seguiran així. 

El  Sr.  Alcalde informa del tema ARADA; que és un  projecte de reconversió del  món rural  
adaptat a la nova normalitat, es fa conjuntament amb diversos municipis del parc Natural i és 
un projecte del que ja se’ls informarà, de moment s’està copsant la realitat de les persones i 
creueu que donarà bons resultats pel municipi.

La Sra. Campoy demana quina finalitat té.

El Sr. Alcalde respon dient que fa anys ARADA va fer un projecte memòria i paisatge de com 
s’havia  canviat  el  municipi,  de  com s’havien  reconvertit  les  activitats  econòmiques,  es  vol 
fomentar com es pot copsar la realitat actual de pagès perquè la vida sigui possible, i com cal 
reconvertir la pagesia per què la gent s’hi pugui guanyar la vida.

7.- PRECS I PREGUNTES

El Sr. Sayes demana en relació als plens, quin és el problema de perquè no es faci presencial,  
perquè ells no són 10.

El  Sr.  Alcalde respon dient  que ells  no són 10 però si  hi  va públic  poden ser  més de 10 
persones. I actualment no es podem reunir més de 10 persones.

El Sr.  Sayes contesta dient  que es perd una mica l’essència fent-lo online.  I  que la reunió 
d’Arada que es farà properament es farà a l’Ajuntament. Demana si es pot estudiar alguna 
alternativa de poder-ho fer presencial i retransmetre-ho.

El Sr. Sayes demana on surt que hi pugui venir públic, i que si volen venir com ho han de fer.

La Sra. Secretària informa que es penja la convocatòria del ple a l’apartat de convocatòries de  
la web i clicant a l’enllaç tothom hi pot accedir.

El Sr. Sayes exposa que es podria fer més difusió perquè és difícil de trobar-ho a la web.

El Sr. Sayes demana informació en relació a l’expedient de la tala del Collet. 

El Sr. Alcalde exposa que van demanar veure l’expedient i que hi ha tingut accés. I que van 
venir els de l’ACA a fer l’informe final.

Sr. Sayes demana si hi ha algun informe dels rurals.

El Sr. Alcalde respon dient que no hi ha res de nou.

El Sr. Sayes demana en relació a un acord de la junta d’uns 5000 € per un projecte de la Mina.

El Sr. Al respon dient que és la direcció d’obres de la Mina. Demana expressament al Sr. Sayes  
que abans no s’executi li doni una ullada i si hi pot fer alguna aportació.

Sr. Sayes ho agraeix i el convida que abusi de la seva confiança en molts àmbits no només en 
aquest .

El Sr. Sayes demana com està el tema del rocòdrom i com està gestionat.

El Sr. Alcalde exposa que en el seu dia es va demanar assessorament en la gestió. I abans de 
la  pandèmia  es  va  presentar  una  proposta  per  part  d’una  entitat  de  Bagà  que  estaria 
interessada en fer-hi una inversió i gestionar-ho, però ha quedat aturat per la pandèmia. 

La Sra. Campoy demana si el que es faria seria com una cessió de l’espai a una entitat.
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El Sr. Alcalde respon dient que es cediria l’espai a una entitat de nova creació.

El Sr. Sayes demana ara mateix qui se’n fa càrrec.

El Sr. Alcalde contesta que no es podria utilitzar perquè no es pot assegurar la desinfecció i per 
tant s’haurà de mirar qui ha canviat el paper.

Sr. Campoy exposa que com que molta gent té clau d’accés, no es té un control de qui hi 
accedeix i qui no.

El Sr. Alcalde contesta dient que al principi només hi podia accedir qui hi estava federat, però 
ara hi ha molta gent que en té còpia.

La Sra. Secretària informa que la tècnica d’esports estava treballant amb un aplicatiu per poder 
tenir un control de qui hi accedeix.

El Sr. Sayes demana si funciona l’estació de trail.

El Sr. Alcalde respon dient que sí.

La Sra. Campoy demana si l’entitat que ho vol gestionar s’encarregaria de fer el canvis.

El Sr. Alcalde respon dient que ells ho volen ampliar amb una altra paret, volen fer una nova 
entitat i poder-ho aportar tot aquí. Interessaria que el rocòdrom quedés tallat per la meitat i que 
pogués tenir un altre ús, no només el de rocòdrom.

Sra. Campoy exposa que si realment se sap que hi ha gent que hi té accés i hi accedeix potser 
caldria controlar-ho i si realment no s’hi pot accedir, arbitrar algun mecanisme per tal que no hi 
entri ningú o anar-ho a netejar molt sovint. 

Sr. Alcalde afegeix que tot l’estiu hi ha hagut el rètol prohibint-ne l’accés i s’haurà d’estudiar si  
es torna a posar el rètol i si tot i així la gent continua anant-hi, caldrà canviar la clau. En prenen  
nota i posaran en marxa la màquina.

El Sayes demana que ho estudiïn i ho facin amb mesura.

Sr. Sayes recorda que la pista està molt deteriorada.

Sr. Alcalde contenta dient que si ens alliberen el romanent potser es podria arreglar.

El Sr. Sayes exposa que cal fer-ho amb mesura perquè considera que no és fàcil .

El Sr. Alcalde afegeix que les temperatures extremes de l’hivern el deterioren molt.

El Sr. Sayes demana informació en relació als guals com funcionen.

La Sra. Secretària informa que es disposa d’una ordenança fiscal on es regula, hi ha dues 
tarifes una seria l’entrada de vehicles des de la via pública, on les entrades estan pintades amb 
groc i una altra tarifa amb placa de gual, però com que al municipi no hi ha policia, ni dipòsit ni  
grua, és difícil de gestionar.

El Sr. Sayes informa de que hi ha sancions a vehicles que aparquen davant de casa seva a la  
línia groga i que potser caldrà replantejar si cal pintar-la o no.

El Sr. Alcalde informa que s’han pintat alguns punts on la gent aparcava inclús a sobre de la 
vorera,  i  que  els  mossos  estan  sancionant  a  qui  aparca  a  sobre  de  la  vorera  o  a  zones 
marcades amb línia groga.

El Sr. Alcalde demana quan és el proper és el proper ple ordinari.
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La Sra. Secretària respon dient que és el 15 de desembre.

I no havent-hi d’altres assumptes a tractar s’aixeca la sessió essent les 20.01 h, de tot el qual  
s’estén la present acta per mi la secretària que en dono fe. 
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	Es sotmet a la consideració del Ple de la Corporació el redactat de l’acta del ple ordinari de data 16 de juny de 2020, i de l’acta del ple extraordinari de data 28 de juliol de 2020.
	Sotmesa la proposta a votació el Ple de la Corporació, per unanimitat dels assistents, amb 4 vots a favor dels regidors de Junts per Catalunya-Guardiola de Berguedà, i 2 dels regidors de l’Agrupació d’Electors de Guardiola, acorda:
	2.- ACORD APROVANT L’ENCOMANA DE GESTIÓ A LA DIPUTACIÓ DE BARCELONA PER LA GESTIÓ INFORMATITZADA DE LA NÒMINA DELS EMPLEATS DELS ENS LOCALS (AGINEEL)
	La Diputació de Barcelona, en el marc de les competències atribuïdes per la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local i per la Llei 8/1987, de 5 d’abril, municipal de règim llei Municipal i de règim local de Catalunya, aprovat per Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril) facilita assistència tècnica i material en la confecció de la nòmina dels empleats dels ens locals de l’àmbit territorial de Barcelona, per tal de donar suport a les entitats locals en aquelles funcions de la gestió dels recursos humans que requereixin un constant creixent esforç d’adequació tat tècnic com tecnològic.
	L’Ajuntament de Guardiola de Berguedà va sol·licitar a la Diputació de Barcelona, dins del catàleg de serveis dels ens locals, l’encomana de la gestió informatitzada de la nòmina dels empleats de l’Ajuntament de Guardiola de Berguedà.
	La Diputació de Barcelona, un cop valorada i estudiada la petició, va emetre en data un informe de viabilitat favorable de l’encomana de gestió.
	Atès que l’òrgan competent per l’adopció de present acord és el Ple de l’Ajuntament.
	Es proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents,
	ACORDS
	Primer.- Aprovar l’encomana de gestió informatitzada de la nòmina dels empleats de l’Ajuntament de Guardiola de Berguedà, a la Diputació de Barcelona.
	Segon.- Aprovar el conveni-tipus sobre l’assumpció de la gestió informatitzada de la nòmina dels empleats dels ens locals (AGINEEL) per la Diputació de Barcelona.
	Tercer.- Facultar al Sr. Alcalde per la signatura dels documents i acords que siguin necessaris per la formalització dels presents acords.
	Quart.- Notificar el present acord a la Diputació de Barcelona.
	El Sr. Alcalde demana quan és el proper és el proper ple ordinari.
	La Sra. Secretària respon dient que és el 15 de desembre.
	I no havent-hi d’altres assumptes a tractar s’aixeca la sessió essent les 20.01 h, de tot el qual s’estén la present acta per mi la secretària que en dono fe.
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